
Protokoll - FAU-møte onsdag 09.11.22 kl. 
18-19 
 
Møteleder: Anne-Kristin Wadahl 

Referent: Siv Sæterbø 

FAU møte nr. 3 for skoleåret 2022/2023 

Sted: Personalrommet, Kringsjå skole 

 

 

Tilstede på møtet:  

Klasse FAU representant 

1A  

1B Miriam Ragle Aure 

1C Siv Sæterbø 

2A Wilhelm Bjølseth 

2B Colin Thomsen 

2C 

3A Caroline B. Helland 

3B Nanna Lone 

3C Emily Bakken 

4A Kjersti Eide 

4B Ingvild Kirkehei 

5A Henriette Husebø 

5B Liv Hilde Pettersen 

5C Frøydis Evensen 

6A Kirsti Bull 

6B Anne-Kristin Wadahl (leder) 

7A Ane Funderud 

7B Bjørn Tennøe 

 

Faste saker:  

 

1. Godkjenning av innkalling 
 

Innkalling til FAU møte går via innkalling til arrangement i Spond på FAU Kringsjå Skole 

appen. I tillegg ble det varslet om møtet ved å sende ut et innlegg en uke før om møtedato 

og at saker kan meldes inn til FAU leder innen helgen.  

 

Vedtak: Innkallingen ble godkjent.  



 

 

2. Godkjenning av Protokoller  
 

Protokoller fra FAU møte 07.09 og 28.09 er sendt ut via Spond. Protokollene er korrigert i 

henhold til innspill mottatt. 

 

Vedtak: Protokollene ble godkjent.   

 

3. Siste nytt fra skole/rektor 

3.1 Nytt fra skolen/rektor 

Rektor til stede.  
Driftsstyret skal svare på et brev om tildelingsnøkkel, og noe har utviklet seg i negativ retning 
bla. tilskudd til særskilt norskopplæring per elev. Dette ønsker man finne årsaken til. Økt 
antall fremmedspråklige elever på Kringsjå skole de siste årene. Møter med byrådet får man 
ikke, men utdanningsetaten får sine føringer fra dem. 
 
Ny strategisk plan frem mot 2026: Gode resultater på nasjonale prøver. Skolen har over 
normen mht. lærerressurser. Kan ikke si noe om tall fra andre skoler, har ikke tilgang til disse. 
Skolen har et dyrt, men bra tilbud. Dyrt ved at ved at vi ligger godt over minstenormen på 
lærertetthet. Bra ved at Skolen har prestert som beste skole i Nordre Aker og hele 
skolegruppe 5 på nasjonale prøver i år. 

Budsjettet skal være klart i januar ut fra tildelingene som skolen får. 

3.2 Andre saker som er tatt opp med rektor tilstede: 

3.2.1 PC fremfor iPad de siste årene av barneskolen  

Svar fra Rektor: Blir tatt opp med jevne mellomrom, men ungdomsskolen har ikke tatt opp 

dette eller nevnt det som et problem ved oppstart der. Elevene har tastatur til Ipaden og 

office-pakka, så det oppleves ikke som problematisk. iPadene er billigere og enklere å 

håndtere. 

Spørsmål om når elevene får tastatur, og når de kan ta dette med seg hjem. Touchmetoden 

kan læres («Tastaturbo», på Statpeds sider), og oppleves som nyttig av elever og foreldre. 

Svar fra Rektor: Alle elevene på 5. - 7.trinn har tastatur på skolen. Noen har det med hjem 
ofte, andre sjelden. Vi ønsker å se på en felles standard for hvordan vi tilrettelegger for 
trening på tastatur ved skolen.  

Vedtak: FAU tok redegjørelse fra rektor til orientering.  

3.2.2 Ukomplette klasselister i Skolemelding 

Det kom også opp at klasselistene i Skolemelding ikke alltid er komplette, og at noen kan 
havne utenfor mht. innbydelser og info. Det er foresatte selv som velger om de ønsker å 
være synlige på klasselister. Skolen kan oppfordre til det, men ikke endre det på vegne av 
foresatte 

Vedtak: FAU tok redegjørelse fra rektor til orientering.  



 

3.2.3 Julegudstjeneste 

Julegudstjeneste i Nordberg kirke i år. Foreldrene må aktivt melde av og på. 

Fint med oppfordringer fra FAU mht. merkedager, disse også gjerne på engelsk. 

Vedtak: FAU tok redegjørelse fra rektor til orientering.  

3.2.4 Vennegrupper  

Miljøgruppa diskuterer og vil komme med generelle tips rundt denne type anledninger for å 

skape lavere terskel for vennegrupper. Tas opp på foreldremøter og i info.skriv, ev. på flere 

språk. 

Vedtak: FAU tok dette til orientering.  

3.2.5 Halloween 2023 

Forslag om felles feiringer per trinn ved skolen eller andre egnede lokaler, og forslag om at 

samlingsalen forbeholdes 7. trinn.   

 

Svar fra Rektor: Skolen er åpen for at foresatte/ klasser kan låne rom eller aula allerede.  

Jeg kan ikke i utgangspunktet godkjenne lengre dag for renholder/ vaktmester ettersom de 

da går over sine timer og har krav på overtid. 

Vi har tilsynsvakt på skolen (man – tors) og så må foresatte som låner rom selv stå for 

renhold. 

Skolen har utleie av aulaen de fleste dager i uken, men kan (hvis vi gir beskjed god tid i 

forkant) flytte leietakerne til et annet rom. 

Vedtak Halloween: Skolen er åpen, og FAU har reservert hele skolen åpen for 2023 slik at 

skolen må si at samlingsalen er stengt for leietakere den dagen. Samlingssalen vil forbeholdes 

7. trinn. FAU bedt rektor om oversikt over ekstra kostnad ifm renhold og tilsynsvakt / 

vaktmester for 31. oktober 2023. FAU vil deretter vurdere om FAU tar denne ekstra 

kostnaden.  

 

4. Orientering fra de ulike gruppene:  
 

4.1 AKS 

Følgende spørsmål har kommet inn, og er rettet videre til leder for AKS som kom i møtet og 

svarte dette på spørsmålene 1-4:   

a) Naboskolene har mye mer "opplegg" altså aktiviteter som en kan melde barna på. 
Hadde vært fint om Kringsjå Aks kunne hatt flere aktiviteter i Aks tiden og ikke bare noe 

hver 3. uke.  

b) Er det plan aktiviteter på Aks for 1. klassinger fremover?  

 

Svar på punkt 1 og 2 over: Mikkel Stensrud har vært baseleder på kuben, og er nå AKS-

leder. Nye baseledere er på plass, og det planlegges nye aktiviteter fremover. Rektor 



vektlegger at barna selv bør velge aktivitet, slik at de er motiverte til å gå på aktivitetene. 

Det er alltid tilbud om frilek i tillegg. Voksne tilrettelegger og deltar på aktiviteter også 

når det er frilek. Det vil også bli endringer i aktivitetene på 1. trinn. 

 

c) På AKS Tåsen har de også etter skoletid tilbud for 5., 6. og 7. klassinger. Har dette vært 

diskutert på AKS Kringsjå?  

 

Svar: Vil i så fall bli foreldrefinansiert, og det har ikke vært etterspurt. (Det er noen tilbud 

i Nordberg kirke. Andre tilbud kan også legges ut i klassens SoMe, dvs. Spond e.l.) 

 

d) Det er uheldig at AKS har sine to planleggingsdager rett i forkant av skolestart. Mest for 

at det ikke blir kontinuitet i innkjøringen til AKS og skole for førsteklassingene, men det 

er også logistikkmessig utfordrende for mange familier som nettopp har avviklet ferie, og 

som må ta ekstra fridager rett før skolestart.  

 

Svar fra Rektor: Kun de siste årene at AKS har hatt planleggingsdager, og disse må 

sammenfalle med skolens planleggingsdager. Forslag fra foreldregruppa om å legge disse 

dagene tidligere i planleggingsuka, slik at det ikke blir fridager helt opp mot første 

skoledag. 

MBU (medbestemmelsesutvalget) får saken forelagt via rektor. 

 

Skjermtid på AKS, bla. i spisingen ble også diskutert, og dette vil AKS ta videre og 

oppfordrer alle ansatte til å ha gode alternativer til skjerm. 

 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

 

 

4.2 17. mai-gruppa 

Gruppa orienterer om status, og det er kommet inn et innspill til diskusjon: Noen er negative 

til at det arrangeres vannkrig på skolen mtp. situasjonen i Ukraina.  

Info. fra forrige 17. mai-gruppe er ikke mottatt. Denne etterlyses. 

Vedtak: FAU vedtok å ta dette opp igjen i neste møte. Leder tar kontakt med fjorårets leder 

av 17. mai komiteen.  

 

4.3 Trafikkgruppe 

 

Gruppen orienterer om status i saken som gjelder innkjøring til Elverhøy. Bymiljøetaten eier 

veien og det har blitt sendt brev til dem uten å få noen stor respons. Skolen oppfordrer 

elevene til å gå gjennom studentbyen. FAU-representant forsetter å ta kontakt med etaten. 

Forslag om å ta opp igjen skolepatruljeordningen og/eller at foreldre er trafikkvakter, spesielt 

i «mørketida». 

 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering, og det jobbes videre med dette. 

 

4.4 SUSNA 

Her har vi per d.d. ingen representant. 



Vedtak: Trenger mer informasjon om hva denne gruppa er og hva arbeidet her innebærer. 

Representanter til gruppa velges ved neste møte. Leder innhenter mer informasjon.  

 

4.5 Driftsstyret 

 

Gruppen redegjorde fra sakene som var oppe på møtet. Det var særlig tilbudet fra AKS og 

planer fremover som var i fokus. Se også punkt 3. 

 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

 

4.6 SMU (Skolemiljøutvalget) 

 

Gruppen orienterer om det som ble behandlet på siste møte i SMU. Elevråd, miljøterapeut, 

arbeidsutvalget og FAU-representanter har hatt første møte. Møtet ble avholdt 3. november 

og neste møte er i desember. 

 

Halloween ble diskutert, både skrivet fra skolen og at lokalene på skolen kan lånes ut til 

feiring. Se punkt 3.2.5 over.  

 

Skolehagen: Tor og Henriette har ansvaret. Brukes bla. i Mat og helse-faget. 

Planla møter videre, og tenker å invitere elevrådsrepresentantene i SMU til FAU-møte 

senere. 

 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

 

4.7 Utemiljø 

 

Gruppen orienterer om status på utemiljøet, og hvorvidt det er ideer/planer. Har vært på 

befaring, og lurer på om det er en helhetlig plan for uteområdet. Mangler en sosial sone, 

f.eks. med sittegrupper, bord etc.  

Scenen: Bruke til ulike ting, endre uttrykk, men må også HMS-sikres. 

Fins det midler? Søkbart, men med egenandeler. Bør tas opp med elevrådet. Trigonor-fondet 
nevnes som en mulighet for å søke om midler/tilskudd. Verdt å bemerke at her må skolene 
selv stille med minst 50% av totalsum for å få penger fra fondet 

 

 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. Gruppa følger opp rektor på om det er en 

helhetlig plan for skolegården.  

 

e) Beslutningssaker 

 
5.1 Skolegensere  

Rektor har fått tilbud om skolegensere, og tilbud på dette følger i vedlegg nr. 6 til 

innkallingen.  



Se gensere på side 7 her: https://issuu.com/russeservice/docs/university_barn_2020. Prisen er fra kr. 

309.   

Vedtak: FAU vedtok at tilbudet fra russeservice ikke blir aktuelt, men Leder undersøker andre 

tilbydere og så tar vi en endelig avgjørelse på neste møte. 

 

5.2 Temperatur i klasserommet  

Er problemet med lav temperatur i klasserommet løst? Klassen 7A som tok opp problemet orienterer 

om status, og om det er forhold som FAU bør ta videre med skolen.  

Det er problemer med skolens anlegg, og skoleeier forsøker å rette opp feilen. 

 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering, og avventer hvordan en retting av feilen vil påvirke 

temperaturen.  

5.3 Nye utleker 

Det er kommet forslag om nye uteleker, fint om den klassen som har foreslått dette kan redegjøre 

nærmere for hvilke uteleker, hvilke målgruppe og evt. pris på disse lekene.  

Sykler som kan brukes av både store og små barn. 

 

Vedtak: FAU har ikke oversikt over regnskapet ennå, og må avvente. Lagring, vedlikehold etc. bør 

undersøkes og klarlegges. I tillegg bør det legges frem et konkret forslag med typer leker, priser og 

antall (lager, drift og vedlikehold). 

6.Eventuelt 

6.1 Lokaler i nærområdet:  

Det er lokaler i kolonihagen som skal stilles til disposisjon for samfunnsnyttige formål.  

Vedtak: Representant for 7B lager en oversikt til neste møte med steder, booking, evt. pris for disse.  

6.2 FAU – Overgang fra et skoleår til et nytt.  

Ved oppstart bør det være overlapp fra forrige FAU, spare tid på å slippe å finne info. fra forrige 

skoleår. 

Vedtak: Gammelt og nytt FAU innkalles til første møte der gammelt FAU informerer status på saker 

til nytt FAU. Det vil også se på muligheter for å lage et erfaringsarkiv / fellesområde for referat mm.  

 

 

Neste møte er onsdag 07.12.22.  

 

 

https://issuu.com/russeservice/docs/university_barn_2020

